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Abstract (en)
[origin: WO8400785A1] The floor covering consists essentially of oblong plywood panels (1), each one of theme having two lower square-edged
lips at concurrent edges (2), which make a right angle (A) and two upper square-edged lips (3) at the other two concurrent edges forming another
right angle (B), diagonally opposite to the first one, which provide for perfect-fitted lap joints, both sidewise of a set of panels (1), which make up the
floor covering that can be used on any floor surface, except carpeting and soft coverings, through the application of an insulation type - mortar on the
subfloor surface, and after the mortar is set, application of a water-proof adhesive on the mortar and on the lower face of the panels (1) and on the
lap joints (2, 3) of all panels, whose upper face is coated with a layer of varnish that is highly resistant to abrasion.

Abstract (fr)
Le revêtement de sol se compose essentiellement de panneaux allongés en contre-plaqué (1), chacun desquels possède deux lèvres inférieures
à bords en équerre sur des bords concourants (2), qui forment un angle droit (A), et deux lèvres à bords en équerre (3) sur les deux autres bords
concourants formant un autre angle droit (B), diagonalement opposé au premier, formant des joints de recouvrement s'adaptant parfaitement, de
chaque côté d'un ensemble de panneaux (1). Ceux-ci forment un revêtement de sol qui peut être utilisé sur toutes surfaces de sol, sauf des tapis et
des revêtements mous, par l'application d'un mortier du type isolant sur la surface inférieure du sol et, après la prise du mortier, par l'application d'un
adhésif imperméable à l'eau sur le mortier et sur la face inférieure des panneaux (1) et sur les joints de recouvrement (2, 3) de tous les panneaux,
dont la face supérieure est recouverte d'une couche de vernis très résistance à l'abrasion.
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